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Van de redactie
We gaan het bewogen jaar 2022 bijna afsluiten en kijken hoopvol naar een 
‘rustiger’ 2023. Op de nieuwjaarsreceptie kunnen we elkaar spreken en 
wellicht inspireren om er een goed en succesvol jaar van te maken. 
Proficiat alle jubilarissen!

In deze aftrap de inmiddels bekende rubrieken met in De kampioen een 
historisch, gelijktijdig kampioenschap van het eerste en tweede elftal van 
Boekel Sport. We hebben het over het seizoen 1981-1982.

Door de gewijzigde opzet van de competities bij de jongste jeugd zijn er 
geen standen beschikbaar, maar die worden intern natuurlijk wel bijge-
houden. Hoe mooi is het dan als je alle wedstrijden tot nu hebt gewonnen. 
Proficiat JO8-2.

Met de winterstop in aantocht is er op sportief gebied weinig eer te beha-
len, maar dient de conditie wel op peil te blijven. We wensen alle actieve 
voetballers na deze periode een succesvol vervolg toe van de competitie.
Verder wensen we iedereen fijne kerstdagen en een gelukkig nieuwjaar 
toe.

De volgende aftrap hebben we gepland in week 6, 6-12 februari 2022.
De kopiedatum is zondag 29 januari 2022.

Inhoud
 
• Van de redactie 

• Van de voorzitter 

• Geselecteerd 
Arne Bouwmans 

• De kampioen 

• Je favoriete opstelling 
Roland Hoevenaars 

• Familieberichten 

• In the picture met 
Giel Verstraten 

• De ‘voetbal’pen van  
Thijs Swanenberg 

• Jeugdportret van  
Lars van Gorp 

Arne

Roland

Giel

Thijs

Lars



6 7

Het WK zit bij het uitkomen van deze Aftrap er in-
middels weer op. Gezien het spel van Nederland in 
de eerste groepswedstrijden verwacht ik niet dat de 
uitspraak van Louis van Gaal ‘we can come an end’ 
uitgekomen is. Wel mooi was het enthousiasme van 
de jeugd tijdens de wedstrijd Nederland-Senegal te 
zien. In een volle kantine stond de jeugd op de stoe-
len en tafels om Nederland naar een overwinning te 

schreeuwen. Per 1 december zal de kantine nog meer bezet worden door 
de jeugd. De XXS kinderopvang opent dan de deuren.

Tijdens de Algemene ledenvergadering hebben we uitvoerig stilgestaan 
over de stijgende energielasten en de te treffen maatregelen. Ook andere 
sportverenigingen in Boekel maken zich zorgen over de oplopende ener-
gielasten. Samen met alle verenigingen hebben we een brief opgesteld 
om de zorg bij de gemeenteraad onder de aandacht te brengen. Als ver-
enigingen vragen we aan de gemeente hulp om een tegemoetkoming te 
doen indien de verenigingen duurzaamheidsmaatregelen nemen om de 
energielasten in de hand te kunnen houden. Hopelijk doet de gemeente-
raad iets met dit signaal. Als Boekel Sport kunnen we echter niet wachten 
op een eventuele bijdrage vanuit de gemeente en zijn we zelf, zoals in de 
ALV aangekondigd, al aan de slag gegaan met de voorbereidingen om te 
verduurzamen. 
Tot slot wil ik hierbij alle leden uitnodigen voor de nieuwjaarsreceptie op 
donderdag 5 januari om 20.30 uur in de kantine. In totaal zullen er dan 
20 jubilarissen gehuldigd worden en kunnen we onder het genot van een 
hapje en drankje terug kijken maar vooral samen vooruit kijken naar het 
jaar 2023. Een officiële uitnodiging zal uiteraard nog volgen op de website 
en andere social mediakanalen. 
Met sportieve groet, Maurice Emonds

Van de voorzitter

Cuijk  |  Wijchen  |  Wanroij  |  Heesch  |  Uden oovb.nl

Sportieve 
kansen 
zien?

Da’s ook 
de kracht 
van OOvB
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Geselecteerd
Naam: Arne Bouwmans 
Elftal: Boekel Sport 2  
Leeftijd:  26 jaar 
Woonplaats: Uden
Broer/zus: Over het algemeen wel bekend  
 bij Boekelsport: Jelle en Tamara    
 (ook al lijk ik misschien wat minder op ze) 
Burgerlijke staat: Samenwonend met mijn vriendin Maxime en hond   
 Zennah.  
Studie/beroep: Vanaf januari begin ik aan mijn nieuwe baan als Pro- 
 jectmanager bij REEF, nu ben ik aan het uitwerken als  
 accountmanager bij een verlichtingsgroothandel.  
Historie: Ik heb mijn volledige voetbalcarrière bij Boekelsport  
 gevoetbald en dat zal ook altijd zo blijven. In mijn jeugd  
 kwam ik wat later op gang, maar ben ik uiteindelijk toch  
 vervroegd naar de A1 doorgeschoven. Na 3 jaar in de  
 A1 gespeeld te hebben, heb ik nog een aantal jaar  
 in het eerste gevoetbald en daarna ben ik naar het  
 tweede gegaan. 
Favoriete positie: Mijn sterkste positie is denk ik rechtsback, maar ik word  
 nog wel eens op andere posities gezet.  
Fitheid:  Na ongeveer 6 à 7 maanden geblesseerd te zijn ge- 
 weest en qua snelheid en wendbaarheid 10 jaar ouder  
 te zijn geworden, ben ik gelukkig niet meer gebles-  
 seerd. Nu de rest nog...     
Mooiste moment: In de A1 moesten we de zaterdag na een clubavond  
 tegen Deurne voetballen voor de beker. Deurne speel 
 de destijds 2de divisie en sprak vrij neerbuigend over  
 sportpark de Donk. We wonnen deze wedstrijd na pe- 
 nalty’s.     

Grootse blunder: Tegen Wittenhorst probeerde ik de spits al pratend  
 de wedstrijd uit te krijgen. Die wedstrijd had ik   
 2 goals achter mijn naam staan. Helaas wel in het   
 verkeerde doel.... Daarna was het vrij stil aan mijn   
 zijde.   
Trainen: Op de dinsdag en donderdag met de selectie, op  
 de andere dagen jaag ik soms nog wat gewich-  
 ten door het dak van de sportschool.    
Tweede sport: Een tijd gebokst en redelijk wat gefitnest, maar   
 als ik echt een tweede sport zou moeten kiezen   
 dan is dat denk ik toch tennis.  
Gezelligste kantine: De gezelligste kantine zou ik niet kunnen zeg-  
 gen, maar na de wedstrijd van BSP 1 tegen RKSV  
 Ulysses in Megen heb ik een ontzettend leuke  
 zondag gehad met Sten Krol, Teun Wiendels,   
 Jur van Schijndel en Bart van Berkel. Dat    
 kan ook niet anders met deze namen. 
Mooiste shirt:  Boekelsport C2 zo’n 12 à 13 jaar geleden, het mooie  
 en enige zwart geel gestreepte shirt destijds. 
Nederlandse club:  Ajax  
Nederlandse speler: Dennis Bergkamp in zijn goede jaren. Misschien wat  
 voor mijn tijd, maar nog steeds adembenemend om  
 terug te kijken.  
Vrije tijd:  Familiebezoekjes, eten (mij zie je niet snel een saaie  
 boterham eten), boswandelingen met mijn vriendin   
 en  onze hond, sportwedstrijden kijken, netflix,   
 feestje hier, feestje daar en binnenkort ga ik beginnen  
 met websites bouwen.  
Televisie/film:  Favoriete serie Games of Thrones en film Law Abiding  
 Citizen. 
Voetbaltoekomst:  Hopelijk kan ik nog een keer de stap naar het eerste  
 maken, verder zou ik het mooi vinden om wat verder  
 in de toekomst een vriendenteam te beginnen.  
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De kampioen
Seizoen 1981-1882
Onder leiding van de nieuwe hoofdtrainer, Tonny van den Boom, worden 
Boekel Sport 1 en Boekel Sport 2 kampioen in hun klasse. Boekel Sport 1 
promoveert van de 2e naar de 1e klasse onderafdeling. In de kampioens-
wedstrijd wordt Cito uit Oss met 6-0 verslagen. Boekel Sport 2 speelt na 
kampioen te zijn geworden, twee beslissingswedstrijden voor promotie, 
maar de tweede wedstrijd wordt helaas verloren.
Beide teams worden gehuldigd met een rijtoer op een landauer, vergezeld 
door hofkapel De Donderjagers, door het centrum van Boekel, gadegesla-
gen door vele dorpsgenoten. Het eindpunt is clubhuis ’t Menneke waar het 
feest nog lang zal voortduren. Later krijgen de kampioenen een receptie 
aangeboden in Nia Domo. Bij de vele lofuitingen is opvallend dat de sportivi-
teit uitzonderlijk is geweest. Er is geen enkele strafzaak nodig geweest voor 
beide elftallen

Boekel Sport 1
Staand v.l.n.r. Tonny van den Boom (trainer), Jan Polman, Ries van den 
Elzen, Frank Vonk, Mary Verbrugge, Ben Vesters, Henk van der Aa, Rob 
Vonk, Sjef van Zon (voorzitter). Zittend v.l.n.r. Jan van den Elzen, Hans 
Beekmans, Mario van Alphen, Jan van Rooy, Ton Smits, Rini van den 
Broek, Wim Donkers en Cor Klokgieter (grensrechter).

Boekel Sport 2
Staand v.l.n.r. Sjef van Zon (voorzitter), Grard Dapperens (bestuurslid), Jan 
van Haandel, Erik Polman, Henk van Sinten, Ben Vesters, Tiny Tiebosch, 
Ben Donkers, Frans Vonk, Tonny van den Boom (trainer), John Vesters 
(leider). Zittend v.l.n.r. Wim van den Elzen, Maarten van Mierlo, Toon van 
de Burgt (grensrechter), Mary van Zutven, Rinie Emonds, Jan van de Rijt, 
Harrie van de Rijt, Rini Lange en Mario van Alphen.
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De beer van Boekel staat vrijwel wekelijks nog 
langs de kant bij het vaandelteam van Boekel 
Sport. Zelf ‘bokste’ hij zich ook altijd in de wed-
strijden als voetballer zijnde. Een goudeerlijke 
stopper waar je enorm veel lol mee kunt beleven. 
We hebben het natuurlijk over Roland Hoeve-
naars. Hij stelt zijn favoriete Boekel Sport 11 aan 
jullie voor. 

Als keeper Bart Verhagen. Een goede keeper en een Boekel Sport man in 
hart en nieren. Staat klaar als er een beroep op hem gedaan wordt. Zowel 
als keeper als ter ondersteuning nu nog iedere zondag.

Rechtsback heb ik Franklin Melis. Verschillende seizoenen samen gevoet-
bald. Een heel gedreven speler die af en toe met gevaar voor eigen leven 
de duels in ging. Daarnaast een gouden gast om in je team te hebben.

Linksback: Peet Ketelaars. Teamgenoot van mij in de vroege jeugd. Had 
al heel vroeg een geweldig spelinzicht en had ook de techniek om dit in de 
praktijk om te zetten. Kortom: een hele goede voetballer.

Stopper: Erik van Mierlo. Ondanks zware zaterdagavonden altijd een solide 
slot op de deur achterin door goed positiespel.

Voorstopper: Pieter Sanders. Die had het vermogen om als het niet liep 
het elftal op sleeptouw te nemen zowel van achteruit of als spits en daarbij 
geen enkele overtreding te maken (volgens Pieter zelf dan).

Je favoriete opstelling

Rechtshalf: Tonnie Smits. In mijn ogen een van de betere spelers ooit in 
Boekel Sport tenue. Snel, wendbaar, balvast en een geweldige techniek.

Midhalf: Adje van Haandel. Ad had de gave om het voetbal heel simpel te 
houden. Dit kunnen er heel weinig. Liep altijd op de goede plaats en zorgde 
zodoende voor heel veel rust op het veld.

Linkshalf: Rian van Lieshout. Rian was iemand die iedere wedstrijd op het 
randje speelde (en soms eroverheen). Dit soort voetballers heb je nodig om 
net de extra punten te pakken. Dit hoeft niet altijd met mooi voetbal en door 
lief te zijn op het veld.
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Rechtsbuiten: Bennie van Bakel. Uit een ver verleden, maar Bennie was 
snel en scoorde makkelijk. En daarbij ook nog eens een hele verfijnde trap-
techniek (scoorde veel uit vrije trappen).

Spits: Gerard van Berlo. Gerard was groot, sterk aan de bal, goede kop-
techniek; oftewel een zware dobber voor veel verdedigers. Scoorde 4 maal 
in een beslissingswedstrijd van Boekel 1. Mooi moment, vergeet ik nooit 
meer!

Linksbuiten Ton van de Ven. Veel gelachen samen op het veld vooral door 
psychologische oorlogsvoering. Daarbij kon hij ook nog een aardig balletje 
trappen.

Trainer: Henk van der Aa. Henk was onze trainer in het jaar dat we met 
het derde kampioen werden. Hij wist iedereen te motiveren en scherp te 
houden zonder dat dit ten koste ging van de sfeer.

Leider Gerrit Thijssen. Gerrit was iemand die nooit voorop stond, maar door 
zijn aanwezigheid en door de rust die hij uitstraalde een hele belangrijke 
schakel voor het team.

Voor de derde helft alle trouwe supporters die iedere zondag weer langs de 
lijn staan!

Familieberichten
Wij feliciteren Jan en Doris Tielemans-Spierings met de geboorte van hun 
dochter Noa, zusje van Deen, op woensdag 30 november 2022. Felicita-
ties kunnen bezorgd worden op Zandhoek 17b, 5427 PJ in Boekel.

FINANCIEEL ADVIES
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Deze week hebben we voetballer Giel Verstraten in de rubriek ‘In the 
picture’. Een veelzijdig persoon.Muziek, carnaval, harmonie, Boekel 
Sport, zaalvoetbal, leerkracht basisschool, muziekdocent. Wat doet 
Giel eigenlijk niet. In deze tijd waarin voetbal in volle gang is en ook 
het carnaval alweer is opgestart een mooi moment om Giel eens aan 
het woord te laten.

Giel waar beginnen jouw roots bij Boekel Sport? Was jij ook al in de jeugd 
actief?
Ik ben, net als mijn beide broers, al op vroege leeftijd begonnen met voet-
ballen. Mijn neven voetbalden ook allemaal, dus tijdens familiaire aangele-
genheden hebben we heel wat af gevoetbald!
 
Noem eens een paar spelers die destijds in jouw team stonden?
De eerste jaren in de F heb ik gevoetbald met mannen als Frans Ketelaars, 
Bart van Berkel, Alexander v.d. Ven, etc. Zij hadden het voetbal beduidend 
eerder uitgevonden dan ik! Waar ik nog bezig was met alles buiten het 
veld, waren zij al bezig met positiespel en overspelen.

Wat voor type voetballer ben jij?
Dat is een goede vraag. Ik ben vroeger vaak ingezet als pion. Was er er-
gens een positie nog niet bezet, werd ik daar neergezet. Vanaf de C ben ik 
laatste man geworden. We hadden een erg gezellig team, maar we misten 
op verschillende posities wat inzettingsvermogen. Voor mijn gevoel ston-
den we toen iedere wedstrijd met 9 man centraal achterin en hadden we 
1 diepe spits. Die er overigens zomaar 2 of 3 kon scoren iedere wedstrijd, 
waardoor we toch nog kans maakten om eens te winnen!

In the picture

Giel Verstraten
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Tegenwoordig fungeer ik eigenlijk weer als pion. Heeft ook voordelen! Zo 
kan ik op iedere positie wel een beetje uit de voeten. Ik herinner me nog 
een wedstrijd, volgens mij tegen Elsendorp. Ik begon als linksbuiten, maar 
na ongeveer een half uur werd onze linker middenvelder moe. We wis-
selden van positie. In de rust werd ik naar de kant gehaald, omdat het 
mijn beurt was. Vervolgens raakte onze centrale verdediger geblesseerd 
en mocht ik het veld weer in. Tot overmaat van ramp brak onze keeper zijn 
vinger en stond ik het laatste kwartier in de goal. 
Het liefst speel ik op een controlerende positie. Laatste man of op 6 vind 
ik vaak erg fijn voetballen. Laat ook duidelijk zijn dat we een zeer gevari-
eerd team hebben bij BSP 6 en dat we meerdere spelers hebben die op 
verschillende posities uit de voeten kunnen. Ik sta vaak op het middenveld 
of voorin. 

Boekel Sport B3, seizoen 2008 -09. Staand 5e van links Giel Verstraten.

Nu, maar ook vroeger was jij al actief bij carnaval. Jij bent toch ook jeugd-
prins geweest?
Dat klopt inderdaad! In 2004 zwaaide ik de scepter over het jeugdcarnaval 
bij C.S. De Knöllekes. In datzelfde jaar was John Donkers de prins en Ste-
fan van Hout de vorst bij De Vliegenmeppers.

Is dat carnaval vieren jou met de paplepel ingegeven?
Met vrienden hebben we altijd carnaval gevierd. We gingen graag uit en 
zochten erg graag de gezelligheid op. Mijn ouders vierden wel carnaval, 
maar geen 4 dagen. 

Een aantal jaren geleden werd jij gekozen tot vorst van de Vliegenmep-
pers. Hoe gaat zoiets in zijn werk?
Destijds werd ik gebeld door Pascal van Os. Wij kenden elkaar al van het 
zaalvoetbal en van de familie Van Haandel. Ik bedacht me direct dat we 
geen familiedag hoefden te regelen samen en dat Pascal het seizoen er-
voor bij ons was gestopt als keeper. Het moest dus met carnaval te maken 
hebben! Na flink overleggen met Laura en het thuisfront, want ik woonde 
nog bij mijn ouders, kon het feest beginnen! Een leuke en spannende tijd 
ter voorbereiding van je heerschappij als Vorst kon gaan beginnen. Grap-
pig om te vertellen is dat een van mijn beste vrienden als allereerst wist dat 
De Vliegenmeppers me hadden gebeld! We hadden vroeger ooit de deal 
dat als de een gevraagd zou worden, we de ander mee zouden nemen! Dat 
lag bij De Vliegenmeppers toch iets anders dan bij De Knöllekes, waar ze 
wel een persoonlijk adjudant hebben. 
Tegenwoordig ben ik adjudant en zelf onderdeel van de ‘vorstencommis-
sie’. Laura en ik hebben ook invloed op het nieuwe vorstenpaar. Erg leuk 
om het van de andere kant mee te maken! Je krijgt in zo’n korte tijd zo’n 
hechte band met een stel mensen! Je deelt samen een geheim en bent op 
de achtergrond bezig om het nieuwe paar een tijd te bezorgen die zij nooit 
meer zullen vergeten. Zo zijn er momenten dat je samen een pak gaat uit-
kiezen, tips gaat bedenken, of gewoon lekker borrelt met z’n allen.
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Wat maakt de Vliegenmeppers zo bijzonder?
De ongedwongen gezelligheid. Je stapt zo’n warm bad binnen! Jong en 
oud gaat zo mooi met elkaar samen! We hebben er ook echt goede en 
mooie vriendschappen aan overgehouden. Carnaval staat voor gezellig-
heid en ik denk dat we dit bij De Vliegenmeppers ook echt uitstralen. We 
zijn een grote groep met veel diversiteit. Dat maakt ook dat overal mensen 
voor zijn. Iedereen zet zijn beste beetje voor en ieder help mee op zijn of 
haar eigen manier. 

Wat maakt Boekel Sport voor jou zo bijzonder?
Het meest bijzondere vind ik nog altijd het voetballen met de jongens ‘van 
toen’. Ik ben enkele jaren geleden kort gestopt als lid bij Boekel Sport. 
Dit had meerdere redenen. Denk aan studie, uitgaan, etc. Ik stond op dat 
moment voor de overgang naar de senioren en de jongens waarmee ik 
voetbalde nog niet, of stopten met voetbal. Enkele jaren daarna belde Jan 
Bergmans me op. Hij had het idee om een team te vormen met de mannen 
waarmee we vroeger ook voetbalden! Dat stond me wel aan. De gezel-
ligheid en sportiviteit die we vroeger hadden, was bij de eerste wedstrijd 
alweer voelbaar.

Naast carnaval vieren ben jij ook nog heel actief bij de harmonie. Is muziek 
altijd je passie geweest?
Ja! Ik heb altijd een connectie gehad met muziek. Mijn ouders maakten 
beide muziek bij EMM en ik ging dus als kind al met hen mee. Mijn motoriek 
ontwikkelde zich als kind niet zoals dat hoorde. Misschien dat ik daardoor 
ook meer moeite had met voetbal dan de meeste anderen. Door muziek te 
gaan maken, kreeg ik dit steeds meer onder controle. Zelfs zo goed dat ik 
nu met trots kan vertellen dat ik van mijn hobby en mijn passie mijn beroep 
heb kunnen maken. Ik ervoer dat ook als nadeel: mijn hobby verdween. Ik 
had minder plezier in datgene waar ik altijd zo’n zin in had, omdat het mijn 
dagelijkse kost was geworden. Ik had het gevoel dat het altijd maar meteen 
goed moest gaan en gunde mezelf de tijd niet meer om echt te genieten 
van het samen muziek maken.

Ik schreef het al: muziek, carnaval, harmonie, Boekel Sport, zaalvoetbal, 
leerkracht basisschool, muziekdocent. Hoe kun jij toch al die ballen hoog 
houden?
Geen idee. Gewoon doen? Ik ben graag actief bezig en zet me graag links 
en rechts in. Ik houd niet zo van stil zitten. Ik vind het heerlijk om teamsport 
als (zaal)voetbal en tennis te doen en ben graag onder de mensen! Daar-
naast vind ik het ook heerlijk om zelf een stuk hard te lopen of te wielren-
nen. Ik ben dan wel niet de snelste, maar heb er wel schik in! 
Ik denk dat het ‘onder de mensen zijn’ wel mijn grootste passie is. Gezellig-
heid, aanwezigheid en verbondenheid zijn wel echt de rode draad door al 
onze activiteiten. Gelukkig houdt Laura er ook niet zo van om stil te zitten. 
Je houdt elkaar mooi bezig!

Voetbal is een teamsport. 
Geldt dit ook voor de 
harmonie en de 
carnavalsvereniging?
Jazeker! 
Samenwerken is 
in alle verenigin
gen de sleutel tot 
succes. Je bereikt 
altijd meer met z’n allen en 
alleen is ook maar alleen! Bij de 
harmonie en slagwerkgroep speelt 
ieder zijn eigen partij. Als dat goed gaat,
klinkt het samen erg mooi! Stel je 
eens voor dat een nummer van bijvoor-
beeld Guus Meeuwis ineens zonder 
trompet of drummer wordt gespeeld.
Zeker bij een carnavalsvereniging is 
samenwerking erg belangrijk. Ieder 
heeft zijn eigen ‘portefeuille’. 
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Als je uiteindelijk alle touwtjes aan elkaar knoopt, heb je niet alleen samen 
het idee dat je het ook echt samen hebt gedaan, maar zie je ook dat er veel 
meer mogelijk is dan dat je aanvankelijk dacht!

Bij de Vliegenmeppers ben jij spreekstalmeester. Gaat hier veel voorberei-
ding in zitten?
Stiekem wel! Je probeert op iedere receptie toch leuke dingen te vertellen 
over de huidige hoogwaardigheidsbekleder. Zo kreeg ik er laatst lucht van 
dat de nieuwe prins uit Zeeland een ontzettende fan was van Aplous! Hoe 
gaaf is het dan dat je Roland Jansen opbelt en vraagt of hij mee wil naar de 
receptie? Hij kon daar tijdens het spel van ons vorstenpaar een lied zingen 
en we gaven hem de kans om heuse merchandise aan te bieden aan de 
prins aldaar.

Wordt in de weken na 11-11 veel tijd opgeslokt door het carnaval?
Dat zal mijn voetbalteam beamen. Er zijn regelmatig zondagen dat ik niet 
kan komen voetballen, omdat we op receptie(s) moeten met de carnavals-
vereniging. Vanaf 11-11 is het bal en dat duurt  t/m carnaval. 
Op momenten dat we geen receptie(s) hebben met de carnavalsclub, wil 
ik graag meevoetballen! Soms is het wel te combineren, omdat we vroeg 
moeten voetballen. De recepties zijn eigenlijk altijd in de middag.

Terug dus even naar Boekel Sport. Wat voor team hebben jullie op dit 
moment?
Momenteel zit ik in BSP6. Een erg gezellig team en veelal jonge jongens. 
Ik ben met mijn 30 lentes de oudste uit het team. Het team waarmee we 
enkele jaren geleden begonnen zijn, is niet meer. We zijn het afgelopen 
jaar gefuseerd met een ander senioren team. 
Zoals ik eerder al aangaf hebben we veel kwaliteit op verschillende posities 
binnen ons team. We merken ook dat de periode van de afgelopen jaren 
zonder voetbal ervoor gezorgd heeft dat er meer blessures zijn. Er doen 
regelmatig spelers van JO-17 en JO-19 teams met ons mee. 

Hoe draaien jullie momenteel?
Momenteel staan we 5e in de competitie. We kunnen punten pakken tegen 
de teams die bovenin meedraaien, maar kunnen ook punten verliezen van 
het team dat laatste staat. Vorig jaar konden we in twee wedstrijden 21 
keer scoren tegen dat team, nu verloren we met 2-1 op bezoek bij Wester-
beek. Dat hoort ook wel een beetje bij de 6e klasse, denk ik. Het scheelt 
ook dat je vorig jaar de linies goed bezet had en we de wedstrijd van dit jaar 
met 3 verdedigers in de spits stonden te spelen.

Denk je nog lang al jouw activiteiten te kunnen blijven combineren?
Ik hoop het wel! Meestal komt er vanzelf weer iets bij op het moment dat 
er iets afgesloten wordt. We bedenken altijd wel weer iets! Nu gaat dat ook 
prima. We blijven het per situatie bekijken en blijven daar onze agenda 
mee vergelijken.

Een gewetensvraag. Boekel Sport, harmonie, de Vliegenmeppers, wat is 
de volgorde?
Dit is een lastige, omdat je natuurlijk binnen iedere vereniging ook met je 
eigen taken zit. Als adjudant van De Vliegenmeppers kies je niet alleen 
voor de club, maar kies je er ook voor om er nagenoeg altijd bij te zijn. Nu 
we bezig zijn met de repetities voor de Sense of harmony gaat er ook weer 
veel tijd naar EMM. Het voetbal wil je natuurlijk ook graag blijven doen! Als 
ik topscorer zou zijn en onmisbaar was voor mijn team, had ik wellicht ook 
niet gekozen voor mijn rol als adjudant of als drummer van het combo voor 
de Sense of harmony. 

Bij Boekel Sport speel jij naast in het seniorenteam ook nog soms bij de 
veteranen. Hoe ben je hier bij gekomen?
Ik ben daar op invalbasis aangesloten. Vorig jaar ben ik geblesseerd ge-
raakt aan mijn lies, tijdens een wedstrijd van de veteranen. Sindsdien heb 
ik eigenlijk niet meer meegedaan, omdat ik vind dat ik mijn eigen team 
voorop moet zetten. Als ik weer helemaal fit ben en mijn blessures niet 
terugkomen, wil ik best weer eens meedoen op zaterdag middag! 



24 25

Het liefst als ik op zondag niet hoef of geen tijd heb. Dan merk je toch dat 
je geen 20 meer bent! De veteranen is ook een erg gezellig en divers team. 
Ik vind het jammer dat de veteranen met zo weinig zijn. In andere dorpen 
hebben ze echt leuke teams. Ik merk dat de overstap van senioren naar 
veteranen in Boekel nog niet helemaal strookt.

Welk moment bij Boekel Sport is jou het meest dierbaar?
Ik denk het kampioenschap in de B3. We werden, op het hoofdveld, op een 
doordeweekse dag kampioen. Je zit dan in de leeftijd dat je ook een biertje 
kunt drinken. We hebben er een erg gezellig feest van gemaakt.

Welk moment bij de Vliegenmeppers vond jij geweldig?
Heel cliché misschien, maar toch de bekendmaking. De ontlading, het ge-
heim wordt onthuld, de spanning eraf. Klaar om een jaar lang gas te geven. 
Daar zijn we overigens nog steeds niet mee gestopt!

Waarom blijf jij altijd muziek maken?
Omdat muziek verbindt; muziek is er altijd! Ieder bijzonder moment heeft 
zijn eigen bijzondere muziek. Daarnaast is het heerlijk om jezelf tussen de 
verschillende genres te begeven. Voor ieder wat wils, voor alles een mo-
ment, voor ieder moment is er muziek.

We zullen maar stoppen met nog meer vragen stellen bij Giel in vooral 
deze drukke tijd voor hem. Giel is er nog iets dat jij kwijt wil?
Ik denk dat we als BSP ook trots mogen zijn dat er zo wordt samengewerkt 
binnen alle werkgroepen. Ook goed dat er binnen de vereniging deze sa-
menwerking wordt aangemoedigd door leden hier actief in mee te nemen! 
Een ander mooi voorbeeld is het fluiten van de wedstrijden van de jeugd. 
Vroeger waren we altijd blij als er een scheidsrechter kwam om ervoor te 
zorgen dat we onze wedstrijden konden voetballen. Kleine moeite om daar 
nu ook onderdeel van te zijn! Nu nog hopen dat dit wordt beloond in een 
scheidsrechter op zondag, want dat doen we vaak ook nog zelf!

De ‘voetbal’pen van

Thijs Swanenberg
Elke Aftrap komt de ‘voetbal’pen terecht bij ie-
mand die op een of andere manier betrokken is bij 
Boekel Sport. Wie dat is dat wordt bepaald door 
de vorige schrijver of schrijfster. Deze plaatst ook 
de eerste vragen voor de nieuwe ‘voetbal’pen. 
Voorts kan degene die de ‘voetbal’pen ter hand 
neemt kiezen uit een aantal vaste vragen, een aan-
tal steekwoorden, een mix hiervan of hij/zij kan er 
voor kiezen om een geheel eigen verhaal te schrij-
ven. In deze Aftrap is  de ‘voetbal’pen voor Thijs 
Swanenberg. Hij kreeg de pen van Teun Jacobs.

Naam: Thijs Swanenberg   
Leeftijd: 23 jaar
Woonplaats: Boekel, maar binnenkort ook Wageningen.
Werk/studie: International Development Studies, waarbij ik me bezighoud 
met de sociale ontwikkeling van politiek en bestuur. 
Hobby’s: Voetballen, reizen en vrienden zien.
Favoriete eten: Sushi
Vakantieland: Elke keer weer wat anders is toch wel het leukst.
Waar mogen we jou ‘s nachts voor wakker maken? Laat mij maar liggen.
Wat is jouw ‘Guilty pleasure’? Series opnieuw kijken. Zo heb ik bijvoorbeeld 
Peaky Blinders en The Last Dance al een paar keer gezien, echte aanraders.
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Boekel Sport   
Voetbal je? Ja, bij Boekel Sport 5. Wij zijn een jong, beginnend team waar 
de grote successen nog wel gaan komen. Met de sfeer zit het in ieder geval 
al goed. De pot wordt al aardig gevuld door laatkomers, dus er zullen ook 
mooie uitjes volgen. We hebben uiteenlopende spelers, waarbij de een net 
wat beter is dan de ander. Vooral nieuwe aanvallers kunnen we goed ge-
bruiken, maar we hebben een prima team. Onze beste speler? Dat is Teun 
Jacobs, vooral vanwege zijn scorend vermogen en duelkracht.
Wat doe je binnen de club? Voetballen en ik ben lid van de jeugd activitei-
tencommissie.
Waar mag de club trots op zijn? De vele vrijwilligers, vooral Toon van Hout.
Beste (oud) speler Boekel Sport? Anne-Marie Swanenberg natuurlijk.
Sta je wel eens langs de lijn bij een ander team? Nauwelijks, maar op een 
vrije zondag doe ik wel graag mee met een ander team.
Sterke/zwakke punten in het veld? Coaching en inzicht / alles wat niet met 
de bal te maken heeft.
Wat is je ambitie op voetbalgebied? Het is al even geleden dat ik kampioen 
ben geworden (C1), dus daar is het wel weer eens tijd voor.
Wat is je mooiste Boekel Sport herinnering? Kampioenschap E5.
Jouw mooiste actie? Heel lang geleden wilde ik nog wel eens scoren, daar 
zal wel ooit een hattrick bij hebben gezeten.
Jouw grootste blunder? Eigen goal op het hoofdveld, tevens m’n eerste goal 
in drie jaar.
Wat vind je van onze accommodatie? Sinds de aanleg van de kunstgras-
velden kan het niet beter. Voor de wedstrijd moet er wel even gesproeid 
worden, maar dan is het prima. Ik speel wel nog altijd liever op normaal gras.    
Wie is de ideale trainer voor de B- selectie? Mark Jacobs gaf altijd goede 
trainingen, misschien kan Tijmen van Alphen eens op les bij hem. 
Verdediger of aanvaller? Liever verdediging dan aanval, maar het liefst op 
het middenveld. 
Assist of goal? Assist

Boekel Sport 1? Terecht dat ze tweede klasse spelen, hopelijk kunnen ze 
zich handhaven.
Huidige trainer? Willem van den Broek is een topcoach in spe. Ik las dat 
Boekel 1 volgend seizoen een nieuwe trainer nodig heeft, wat mij betreft kan 
hij daar al staan.
Biertje na de wedstrijd? Lekker.
Stappen? Doe mij maar een huisfeestje. 

Voetbal algemeen
Jeugdidool: Kaká (zie foto)
Favoriete club: PSV, wordt dit jaar kampioen
Favoriete speler: Lionel Messi
Onderschatte voetballer: Sergio Busquets
Overschatte voetballer: Mohamed Salah
Beste trainer: Pep Guardiola
Favoriete opstelling Oranje: 
Gakpo – Depay – Berghuis
Frenkie – Xavi Simons – de Roon
Ake – Van Dijk – Timber – Dumfries
Noppert 

Familie
Willem van den Broek? Beter als coach dan als voetballer, het is maar goed 
dat hij is gestopt als speler.
Ome Rini van den Broek? Jarenlang in het eerste gespeeld, de beste voet-
baller uit de familie heb ik gehoord.
Ome Riny Lange? Ook een goede voetballer, maar een nog betere trainer. 
Kan Willem wel eens wat van leren.
Je moeder? Als ik de verhalen moet geloven, kon ook zij erg goed voetbal-
len. Ik heb denk ik niet alle kwaliteiten geërfd. 
Voetbal en je familie? Er zijn er niet heel veel meer in de familie die voetbal-
len, maar een paar houden de eer hoog. In de jeugd van Boekel voetballen 
er twee, en mijn broertje heeft het zelfs geschopt tot Gemert. 
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Teun Jacobs heeft de volgende vragen voor Thijs Swanenberg:

Wat hoop je nog op voetballend gebied te gaan bereiken? 
In 5 jaar senioren heb ik inmiddels 4 teams gehad, dus een langere tijd bij 
hetzelfde team blijven zou wel eens fijn zijn. 
Binnen welk tijdsbestek gaat Boekel Sport 5 kampioen worden denk je? 
Het is inmiddels wel duidelijk geworden dat het dit seizoen lastig wordt, dus 
het enige goede antwoord is volgend seizoen.
Je hebt de bijnaam Thijsspits14, kun je eens vertellen hoe je hieraan bent 
gekomen? Die naam is ontstaan toen ik nog furore maakte als spits. Sinds-
dien is het enkel bergafwaarts gegaan.

Geef de pen door:
Ik wil graag de pen doorgeven aan Jorg Dijsselbloem en heb de volgende 
vragen aan Jorg:
- Je bent dé pinchhitter van Boekel Sport 5. Hoe bevalt die rol je?
- Je hebt nog geen doelpunten gemaakt dit seizoen, met hoeveel doelpunten  
  denk je het seizoen te eindigen?

Jeugdportret van Lars van Gorp
In dit jeugdportret maken we kennis met de zoon van Erwin van Gorp.

Naam:      Lars van Gorp  
Elftal:       JO17-1  
Leeftijd:   16  
School:    Commanderijcollege Macropedius,   
                havo 4 

Waarom ben je gaan voetballen?
Toen ik voor het eerst te maken kreeg met voetbal 
vond ik het meteen kei leuk om te spelen. Daarna 
ben ik lid geworden van de club en zo is het verder 
gegaan.
 
Hoe lang ben je lid van Boekel Sport en in welke elftallen heb je gespeeld?
Volgens mij ben ik sinds mijn 5e lid van de club. 
Ik begon in de 4x4, daarna ben ik doorgestroomd naar de F8, F2 en de F1. 
Toen twee keer in de E1, twee keer in de D1, twee keer C1 en nu zit ik voor 
de tweede keer in de B1.

Hoe gaat het met het elftal waar je nu in speelt?
Op het moment niet al te best. We spelen voor de eerste keer in de hoofd-
klasse, maar daar gaat het nog niet al te goed. We kunnen in de hoofd-
klasse blijven, maar daar moeten we nog wel voor werken.

Waar speel je meestal? Is dat ook je favoriete plek?
Meestal sta ik in de spits om de goals te maken en dat is zeker mijn favo-
riete plek om te spelen. Goals maken is voor mij het mooiste wat er is. 

Heb je deze competitie al gescoord?
Jazeker, wel maar 1 keer. Ik heb deze competitie in totaal maar één hele 

Boekel Sport 
wenst iedereen 
een sportief en 
gelukkig 2023
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wedstrijd gespeeld door een blessure aan mijn lies. Anders waren het er 
wel meer geweest!

Wat vind je van jezelf wat je al goed beheerst en waar je nog aan moet 
werken bij het voetballen?
Ik vind dat ik een goed overzicht heb en dat ik goed weet wat er om mij 
heen gebeurt op het veld. Zelf vind ik dat ik nog moet werken aan mijn zelf-
verzekerdheid. Te vaak durf ik geen actie te maken. Op een training heb ik 
daar geen probleem mee, maar in de wedstrijd durf ik nog te weinig.

Heb je al een kampioenschap (of hoogtepunt) meegemaakt?
Ik ben 4 keer kampioen geworden en eentje om niet te vergeten. In de 
E1 hadden we een geweldig seizoen waardoor we ongeslagen kampioen 
werden. 

Heb je nog andere sporten of hobby’s?
Nee, voetbal is de enigste sport die ik doe. Voor de rest kan je gamen als 
een hobby zien.

Hoe sportief is jullie gezin? 
Niet al te sportief, mijn vader en ik voetballen nog steeds. Mijn broer is 
gestopt toen die een jaar of 9/10 was.

Wat is je favoriete club, speler?
PSV is wel zeker de beste club van Nederland. Zelf vind ik Xavi Simons de 
leukste speler om naar te kijken.

Hoe ziet jouw voetbaltoekomst er uit? 
Het liefst Boekel 1 natuurlijk. Maar als dat niet lukt het liefst zo hoog mo-
gelijk bij Boekel Sport.

Weet je al wat je later wilt worden?
Niet zeker, maar de richting wel al een beetje. Fysio lijkt me wel leuk.
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/vanrijbroek

Met kleding en schoenen 
van Van Rijbroek,

ben je klaar om te scoren!


